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PROJEKT 

P R O T O K Ó Ł  NR V/2024 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu  26 września 2024 r.  w sali Urzędu Gminy           

 w Kotlinie w godz. od 13.00 do 14.25 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

        Otwarcia V sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy Kotlin 

Dariusz Walczak, a następnie powitał: radnych, Wójta Gminy Kotlin Pawła 

Wyremblewskiego,  Skarbnika Gminy Alicję Andrzejewską  i sołtysów. 

        Przewodniczący Rady poinformował o śmierci Zenona Osieckiego, byłego radnego 

dwóch kadencji w latach 2014-2023 oraz o  śmierci Piotra Wodniczaka, byłego radnego w 

latach 1990-2002. Następnie poprosił wszystkich zebranych na sesji o powstanie i 

uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłych radnych.  Ponadto przywitał nowo wybranego 

sołtysa Magnuszewic Grzegorza Jankowiaka, życząc mu wytrwałości w działaniu. 

Powiedział ponadto, że na sesję był zaproszony były sołtys Magnuszewic, aby 

podziękować mu za długoletnie pełnienie funkcji, lecz nie przybył.     

      Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do sprawdzenia obecności. Na podstawie 

listy obecności stwierdził obecność 14 radnych, co wobec ustawowego składu 15 radnych 

stanowi kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Nieobecny radny Robert Klubś. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu. 

       

2. Przedstawienie porządku obrad. 

    Do porządku obrad nie wprowadzona żadnych zmian. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

6. Przyjęcie informacji o przygotowaniu placówek oświatowych do  nowego roku 

szkolnego 2024/2025. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru w drodze 

inkasa niektórych podatków stanowiących dochód Gminy, wyznaczenia inkasentów 

oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec przebiegu trasy linii 

kolejowej nr 85 Sieradz – Kalisz – Pleszew – Poznań w ramach inwestycji 

Centralnego Portu Komunikacyjnego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości w 

Wyszkach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Kotlin 

darowizny nieruchomości stanowiących własność osób fizycznych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg  gminnych. 
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12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Kotlin 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Poznaniu na realizację przedsięwzięcia pn. ”Zakup i montaż instalacji 

fotowoltaicznych na obiektach Gminy Kotlin”. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  budżetu Gminy Kotlin na rok 

2024. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kotlin na lata 2024-2035. 

15. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Zamknięcie obrad.   

 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z  IV sesji Rady Gminy. 
 

     Przewodniczący Rady Dariusz Walczak poinformował, że   protokół z IV sesji Rady 

Gminy zamieszczony został w systemie eSesja oraz wyłożony był na komisjach, sesji i 

dostępny w biurze Rady. Radni mogli zapoznać się z jego treścią i zgłosić uwagi.  

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie o 

przyjęcie protokołu z sesji, bez odczytywania. 

Protokół przyjęty został jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika, Łuczak 

Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Klubś Robert 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 30 sierpnia br. przekazał Wójtowi Gminy 

uchwały podjęte przez Radę Gminy na IV  sesji oraz wnioski zgłoszone bezpośrednio na 

sesji przez radnych i sołtysów. 

 

Poza tym poinformował, że uczestniczył: 

- 31 sierpnia w obchodach Dnia Kotlina Święto Pomidora,  

- 1 września towarzyszył delegacji z Dwikos podczas objazdu naszej gminy, 

- 2 września w rozpoczęciu roku szkolnego w Szkole Podstawowej w Kotlinie, 

- 9 września w zebraniu wiejskim w sprawie funduszu sołeckiego w Racendowie oraz w 

Parzewie. 

- 10 września w zebraniu wiejskim w sprawie funduszu sołeckiego w Sławoszewie i w 

Kurcewie, 

- 12 września w zebraniu wiejskim w sprawie wyboru Sołtysa w Magnuszewicach, 

- 21 września w mszy żałobnej w Kurcewie, 

- 25 września w mszy żałobnej w Twardowie, 
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- ponadto odbył kilka spotkań z Wójtem w sprawach bieżących. 

 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

       Wójt Paweł Wyremblewski poinformował, że uchwały podjęte przez Radę Gminy na 

sierpniowej sesji zostały przekazane 4 września do nadzoru prawnego Wojewody 

Wielkopolskiego, a 5 września do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, zgodnie 

z zakresem nadzoru tych organów. 

W Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego ogłoszono uchwały będące 

aktami prawa miejscowego.  

    Wszystkie uchwały podjęte na  ostatniej  sesji wywieszono na tablicy ogłoszeń                    

w Urzędzie Gminy i umieszczono na stronie  BIP Gminy.  

 

Od ostatniej sesji Rady Gminy zostały wydane zarządzenia Wójta Gminy Kotlin                

w sprawie: 

− organizacji Stałego Dyżuru w Gminie Kotlin, 

− przeprowadzenia inwentaryzacji zdawczo – odbiorczej, 

− powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora  Domu Kultury w Kotlinie, 

− ogłoszenia naboru na wolne kierownicze stanowisko urzędnicze  Sekretarza Gminy 

oraz powołania Komisji Rekrutacyjnej, 

− oraz 3 zarządzenia w sprawie zmiany budżetu Gminy na rok 2024. 

 

      Ponadto Wójt przedstawił informację o realizacji zadań inwestycyjnych oraz o 

aktualnie prowadzonych postepowaniach przetargowych. Informacja stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

    Wójt poinformował, że uczestniczył w: 

- w Dniu Kotlina Święcie Pomidora, gdzie mieliśmy okazję do licznych spotkań, 

między innymi z panią poseł Lidią Czechak, senatorem Januszem Pęcherzem, 

Zarządem Powiatu Jarocińskiego, radnymi Gminy Kotlin i przedstawicielami Gminy 

Dwikozy. Przedstawienie Gminy Kotlin Gościom z Gminy Partnerskiej Dwikozy wraz 

z przewodniczącym Rady oraz zastępcą przewodniczącego Rady Gminy, 

- dożynkach powiatowych w Goli, 

- rozpoczęciu roku szkolnego w Woli Książęcej, 

- objeździe Woli Książęcej z sołtysem Woli w celu przedstawienia przez sołtysa 

problemów mieszkańców, 

- szkoleniu organizowanym przez Regionalną Izbę Obrachunkową, 

- otwarciu placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Sławoszewie, 

- mszy dożynkowej Pod Krzyżem w Wysogotówku. 

- pikniku rodzinnym organizowanym przez Akademię Unii Hokeja Romgos, 

- rozprawie administracyjnej w sprawie rozbudowy fermy bydła w Wysogotówku oraz 

w sprawie budowy fermy paneli fotowoltaicznych w Kotlinie, 

- wyjeździe organizowanym przez Stowarzyszenie Lider Zielonej Wielkopolski w 

Sandomierzu w celu kontynuowania współpracy ze Stowarzyszeniem Ziemi 

Sandomierskiej, 

- spotkaniu z: prezesem ZGO Nowa Maciejem Eckertem, prezes Spółki Gminnej w 
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Dobrzycy, burmistrzem Dobrzycy Jarosławem Pietrzakiem, przedstawicielami Gazety 

Jarocińskiej, 

- w rozmwach w Starostwie Jarocińskim odnośnie powodzi, 

- zebraniach sołeckich w sprawie funduszu sołeckiego w Racendowie, Parzewie, 

Sławoszewie, Kurcewie, Wilczy, Woli Książęcej, Wysogotówku, Magnuszewicach i 

Kotlinie, 

- spotkaniu z przedstawicielką Polskiej Agencji Inwestycji i Handlu, 

- objeździe jednostek OSP w gminie Kotlin z Gminnym Komendantem Straży. 

- konferencji organizowanej przez Ministerstwo Rozwoju i Technologii z udziałem 

Ministra Krzysztofa Paszyka. 

- licznych spotkaniach z przewodniczącym Rady w sprawach bieżących oraz radnymi, 

sołtysami i dyrektorami podległych gminie jednostek administracyjnych w sprawach 

bieżących, 

- codziennych spotkaniach z mieszkańcami i przedsiębiorcami w sprawach bieżących. 

 

 

6. Przyjęcie informacji o przygotowaniu placówek oświatowych do  nowego roku 

szkolnego 2024/2025. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że  informacja  o przygotowaniu placówek 

oświatowych do  nowego roku szkolnego 2024/2025 przedstawiona została przez 

dyrektorów szkół na wspólnym posiedzeniu komisji Rady w dniu 23 września 2024 r. 

Do informacji nie wniesiono zapytań i  uwag. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy informację przyjęła. 

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru w drodze 

inkasa niektórych podatków stanowiących dochód Gminy, wyznaczenia inkasentów 

oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr V/34/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru w drodze 

inkasa niektórych podatków stanowiących dochód Gminy, wyznaczenia inkasentów oraz 

ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została podjęta jednogłośnie, 14 głosami 

„za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak 

Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY (1) Klubś Robert 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec przebiegu trasy linii 

kolejowej nr 85 Sieradz – Kalisz – Pleszew – Poznań w ramach inwestycji 

Centralnego Portu Komunikacyjnego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 
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Uchwała nr V/35/2024 uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec przebiegu trasy 

linii kolejowej nr 85 Sieradz – Kalisz – Pleszew – Poznań w ramach inwestycji 

Centralnego Portu Komunikacyjnego została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak 

Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY (1) Klubś Robert 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości w 

Wyszkach. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr V/36/2024 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości w 

Wyszkach została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak 

Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY (1) Klubś Robert 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Kotlin 

darowizny nieruchomości stanowiących własność osób fizycznych. 

 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr V/37/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Kotlin 

darowizny nieruchomości stanowiących własność osób fizycznych została podjęta 

jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak 

Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY (1) Klubś Robert 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg  gminnych. 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr V/38/2024 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg  gminnych została 

podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak 

Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY (1) Klubś Robert 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Kotlin 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Poznaniu na realizację przedsięwzięcia pn. ”Zakup i montaż instalacji 

fotowoltaicznych na obiektach Gminy Kotlin”. 

     Skarbnik Gminy Alicja Andrzejewska zgłosiła autopoprawki Wójta Gminy Kotlin do 

projektu uchwały polegające na zmianie kwoty pożyczki  z 583.129,38 zł na  

1.593.061,56 zł  wymienionej w   § 1.  Skarbniczka tłumaczyła, że wprowadzone 

autopoprawki wynikają z tego, że Gmina do dnia sesji nie podpisała jednak aneksu do 

pożyczki. 

Przewodniczący Rady pytał o uwagi do wniesionych  autopoprawek. Wobec braku uwag, 

zarządził głosowanie.  

Autopoprawki Wójta Gminy Kotlin  do projektu uchwały zostały przyjęte jednogłośnie, 

14 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak 

Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY (1) Klubś Robert 

 

         Następnie, wobec braku uwag do projektu uchwały z wprowadzonymi zmianami, 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Uchwała nr V/39/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Kotlin 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Poznaniu na realizację przedsięwzięcia pn. ”Zakup i montaż instalacji fotowoltaicznych 

na obiektach Gminy Kotlin” została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak 

Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 
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Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY (1) Klubś Robert 

 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  budżetu Gminy Kotlin na rok 

2024. 

Skarbnik Gminy Alicja Andrzejewska zgłosiła autopoprawki do projektu uchwały  

polegające na wprowadzeniu następujących zmian: 

……………… 

 

Przewodniczący Rady pytał o uwagi do wniesionych  autopoprawek. Wobec braku uwag, 

zarządził głosowanie.  

Autopoprawki Wójta Gminy Kotlin  do projektu uchwały zostały przyjęte jednogłośnie, 

14 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak 

Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY (1) Klubś Robert 

 

      Następnie, wobec braku uwag do projektu uchwały z wprowadzonymi zmianami, 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Uchwała nr V/40/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie  budżetu Gminy Kotlin na rok 

2024 została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak 

Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY (1) Klubś Robert 

 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotlin na lata 2024-2035. 

Skarbnik Gminy Alicja Andrzejewska zgłosiła autopoprawki do projektu uchwały  

polegające na wprowadzeniu następujących zmian: 

……………… 

 

Przewodniczący Rady pytał o uwagi do wniesionych  autopoprawek. Wobec braku uwag, 

zarządził głosowanie.  

Autopoprawki Wójta Gminy Kotlin  do projektu uchwały zostały przyjęte jednogłośnie, 

14 głosami „za”. 
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Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak 

Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY (1) Klubś Robert 

 

      Następnie, wobec braku uwag do projektu uchwały z wprowadzonymi zmianami, 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Uchwała nr V/41/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotlin na lata 2024-2035 została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska Dominika,  Łuczak 

Adam, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY (1) Klubś Robert 

 

15. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

Wójt przedstawił następujące odpowiedzi na wnioski zgłoszone na sierpniowej sesji i 

komisjach: 

− do  właściciela działki przy skrzyżowaniu drogi krajowej  z ulicą Powstańców Wielk. 

wystosowano pismo w sprawie wycięcia lub przycięcia tui, które utrudniają 

widoczność.  Obecnie czekamy za odpowiedzią; 

− wykoszono pobocza przy drodze gminnej Magnuszewice – Wilcza, 

− drzewo rosnące  przy placu zabaw w Magnuszewicach po oględzinach zostało 

zakwalifikowane do wycięcia,  a drzewo na  skrzyżowaniu drogi gminnej z powiatową 

do przecięcia; 

− poszerzenie drogi przy posesji nr 16 to inwestycja wymagająca zaplanowania 

większych środków finansowych  w budżecie Gminy. Zadanie to może zostać 

zrealizowane  w przyszłorocznym budżecie; 

− przycięto gałęzie drzew na placu w Sławoszewie; 

− trwają prace przy wykoszeniu poboczy dróg gminnych; 

− trwają uzgodnienia z firmą z ARGO DDD Grzegorz Smoczyk w sprawie 

przeprowadzenia deratyzacji w Kotlinie.  Po  oględzinach w terenie ustalono wstępnie, 

że na  osiedlu koło szkoły, każda posesja otrzyma klatkę z trutką; 

− znaku Ustąp pierwszeństwa przejazdu przy drodze gminnej w kierunku lasu w 

Kurcewie zostanie wkrótce  ustawiony; 

− wysłano pismo do Energa-Operator SA Rejon Dystrybucji w Jarocinie w sprawie 

przeniesienia bocianiego gniazda w Woli Książęcej. Otrzymaliśmy odpowiedź, że 
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zgodnie z przyjętymi procedurami czynności związane z przeniesieniem gniazd 

bocianich realizowane są poza okresem gniazdowania bociana białego tj. od 15 

października do 28 lutego. W związku z powyższym roboty związane w ww. 

czynnościami zostaną podjęte dopiero po 15 października 2024 r. Będzie je realizował 

Wydział Usług Sieciowych  w Jarocinie z terminem granicznym do 28 lutego 2025 r.; 

− firma Drobud rozpoczęła  remont drogi gminnej Twardów – Racendów; 

−  zaplanowano prace przycięcia odrostów drzew przy drodze gminnej Twardów – 

Kotlin; 

− problem niskiego ciśnienia na posesji nr 51 w Twardowie został omówiony                               

z właścicielem. 

Ponadto wnioski radnych i sołtysów zgłoszone na sesji i  komisjach w sprawach dróg 

powiatowych wysłano 4 września br. do Starostwa Powiatowego w Jarocinie. Nie 

otrzymaliśmy jednak do tej pory odpowiedzi. 

    Radny Zdzisław Staszak powiedział, że Wójt nie udzielił odpowiedzi w sprawie boiska 

w Magnuszewicach. 

Wójt odparł, że mówił o tym  na komisji ale odpowie na pytanie radnego. 

Poinformował, że aktualnie trwają prace naszej ekipy nad wybudowaniem opaski 

odwadniającej, łapiącej dreny z pól, które zostały przerwane w trakcie budowy. Z tych 

dren, nie z boiska, tylko z pól, woda leje się strumieniem. Dlatego ten zbieracz, który 

budujemy, ma nadzieję, że pomoże. I tak, jak mówił na komisji, jest to czynność, którą 

musimy wykonać,żeby być pewnym, jeśli chcemy w ogóle jakieś rozmowy podjąć z 

kimkolwiek odnośnie wykonania boiska, że po naszej stronie wszystko było zrobione 

dobrze. Ten zbieracz powinien być ukończony w tym tygodniu lub na początku 

przyszłego. Czy to rozwiąże problem? Nie wiadomo, przekonamy się. 

 

Radny Zdzisław Staszak powiedział, że na targowisku  kosze do koszykówki są 

zniszczone i  trzeba je wymienić albo zlikwidować. 

 

16. Wolne głosy i wnioski. 

Wójt odpowiedział na problem jakości wody na ul. Kosińskiego zgłoszony przez 

radną Kingę Śmigielską. Poinformował, że na pewno problemem są w pewnym sensie 

rury, które są stalowe. Pan Witek, nasz kierownik, ostatnio miał jedną awarię, gdzie 

wycinał taką rurę, która była w środki mocno zanieczyszczona. Pytanie, czy to może 

wpływać na jakość wody, bo wiemy też, że są domy, które nie mają przyłączy stalowych i 

też występuje ten problem. I teraz pytanie, czy to możliwe jest, że się cofa ta woda wręcz 

do tego głównego kanału i przez to zanieczyszcza całą tą nitkę. Jeśli tak, to niezbędne 

będzie wymienianie regularne tych przyłączy. 

Radna Anna Kierczyńska odczytała pisemny wniosek  w sprawie ograniczenia 

prędkości i zamontowania lustra przy drodze powiatowej w Sławoszewie. 

Radna Dominika Kwiecińska odczytała pisemną interpelację w sprawie zamontowania 

dodatkowych kratek odprowadzających wodę z chodnika przy drodze gminnej w 

Twardowie (Osady). Ponadto radna zgłosiła wnioski w sprawie: podcięcia drzew na łuku 

drogi i zamontowania muldy przy posesji nr 55 na drodze gminnej w Twardowie na 

Osadach, przycięcia świerku przy posesji nr 4 w Twardowie, droga powiatowa. Poza tym 

pytała o zakres prac przy remoncie świetlicy wiejskiej w Twardowie i udostepnienia 

dokumentacji projektowej. Pytała o realizację wniosku z czerwca w sprawie  montażu 

muldy przy posesji nr 55 na Osadach. 

     Wiceprzewodnicząca Rady Marta Hudak zgłosiła wniosek w sprawie wycięcia 

uschniętej topoli za stawem po  lewej stronie i wycięcia starego dębu przy stawie  w 
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Racendowie oraz naprawienia oświetlenia ulicznego. 

     Radny Radosław Wałkiewicz zapytał, czy to prawda, że Gmina podjęła zadanie 

zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie naszej gminy? 

Wójt odparł, że to nieprawda, bo nie możemy tego zrobić bez zgody Rady. Powiedział, 

że podjął rozmowy z Powiatem na ten temat. Rada Powiatu  podejmuje w dniu 

dzisiejszym uchwałę o tym, że z ich strony jest taka wola i my to możemy lub nie 

możemy przyjąć. Bez zdania Rady Gminy, w tym temacie nic nie zrobi. 

Rady Radosław Wałkiewicz powiedział, że chciałbym przestrzec, bo to jest bardzo 

trudny temat. 

Wójt powiedział, że temat będzie na pewno dyskutowany. Przedstawi wszystko ze 

szczegółami. Podsumujemy nasze koszty utrzymania za zeszły rok i sprawdzimy, czy jest 

to opłacalne. Bo jeśli to jest nieopłacalne, to po prostu tej uchwały nie podejmiemy. 

Radny Józef Winiecki zgłosił wniosek  w sprawie wykopania rowu przy posesji nr 42 – 43  

przy drodze gminnej w Woli Książęcej. 

Radny Adam Łuczak zgłosił wniosek  w spawie poprawienia uszkodzonej kostki 

brukowej na chodniku przy posesji nr 13 w Magnuszewicach - Parcele. 

Sołtyska Sławoszewa Beata Skowrońska prosiła o  wystosowanie pisma do właściciela 

posesji nr 51 o przycięcie drzew rosnących na jego nieruchomości na łuku drogi 

powiatowej w Sławoszewie, które utrudniają widoczność. 

Radna Kinga Śmigielska odczytała pisemny wniosek w sprawie zamontowania luster na 

skrzyżowaniach  w Kotlinie na skrzyżowaniach: ulic Kościuszki z Poznańską i ul. 

Powstańców Wielk. z Poznańską. 

Sołtys Magnuszewic Grzegorz Jankowiak zgłosił wnioski w sprawie wycięcia 3 jarzębin 

przy boisku w Magnuszewcach oraz wycięcia suchego drzewa przy starych  blokach (przy 

garażach) w Magnuszewicach oraz naprawienia oświetlenia ulicznego. 

Sołtys Woli Książęcej Stefan Kozłowski pytał o budowę chodnika na Poniatówce. 

Powiedział, że roboty trwają już 6 lat. 

Wójt Paweł Wyremblewski odpowiedział, że to zadanie jest realizowane 6 lat, a on jestem 

5 miesięcy. Prosił, aby dać mu jeszcze chwilę czasu do dokończenia tej inwestycji, bo 

jeśli przez 6 lat się tego nie udało skończyć, to potrzebuje więcej czasu niż 5 miesięcy. 

Dodał, że prace trwają, obecnie są kładzone krawężniki. 

Rady Grzegorz Warmuz zapytał, czy są szczegóły dotyczące przebudowy, remontu drogi 

Kochanowskiego. 

Wójt odpowiedział, że szczegółów nie ma. Na ten moment rozważane są dwie opcje. 

Opcja pierwsza to droga Kochanowskiego jest dwukierunkowa z kładką lub jakimś pasem 

pieszo-rowerowym. 

Opcja druga to ulica Kochanowskiego jest jednokierunkowa i budujemy Łąkową, która 

będzie w drugim kierunku. Wydaje się, że wybudowanie całej Łąkowej od Dworcowej do 

Powstańców Wielkopolskich będzie po prostu długotrwałe. Dlatego zacząłby od zrobienia 

Kochanowskiego w takiej formie, że będzie dwukierunkowa z pasem pieszo-rowerowym i 
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w przyszłości, jeśli okaże się, że są warunki do tego, żeby Łąkową zrobić faktycznie w 

takiej formie, jaka została zaplanowana. Czyli od Dworcowej do Powstańców 

Wielkopolskich, to wtedy w ramach jakby konsultacji z mieszkańcami, którzy tam 

mieszkają i wykupu gruntów, który będzie niezbędny, można zbudować Łąkową całą. 

Ulica Łąkowa jest o tyle istotna, że na przykład mamy tam ulicę Adama Mickiewicza, 

która jest tak wąska, że jak wjeżdża  śmieciarka, to musi wycofywać tyłem albo staje na 

przodzie i pracownicy ciągną od końca kubły, bo po prostu nie da się tam wjechać. 

Łąkowa dałaby tą możliwość, żeby można było skręcić w prawo lub w lewo. Powiedział, 

że chciałby w pierwszym etapie zrobić ulicę Kochanowskiego i przystosować ją do tego, 

żeby można nią było bezpiecznie przejeżdżać. Rozmawiał już z projektantem, ale ze 

względu na  natłok prac, projekt może zostać wykonany dopiero na początku przyszłego 

roku. Ponadto mówił, ze jest otwarty na wszelkie sugestie i pomysły w tej sprawie. 

Radny Adam Łuczak prosił o ponaglenie sprawy z placem zabaw w Magnuszewicach, bo 

nie wiedzą, co robić. 

Wójt wyjaśniał, że w Magnuszewicach powstał problem z lokalizacją placu zabaw na 

Pędzewie. Mieszkańcy, którzy sąsiadują z tym gruntem uznali, że odległość, którą byśmy 

musieli zachować od ich terenów i od dróg spowoduje, że ten plac nie może tam powstać, 

bo nawet tam pół huśtawki nie postawimy. Poza tym niespecjalnie, jakby chcą sąsiadować 

z placem zabaw. Teraz stoimy w takiej sytuacji, że eksperci od prawa budowlanego muszą 

stwierdzić, czy w ogóle można ten plac zabaw tam wybudować. Działka została kupiona. 

Bez analizy prawnej, nie chciałby nic mówić, bo po prostu nie wie. 

Radna Anna Kierczyńska powiedziała, że nadal skrzyneczka od światłowodu nie jest 

naprawiona. 

Radna Dominika Kwiecińska powiedziała, że istotną rzeczą przy wyborze miejsca i 

określaniu wielkości powierzchni, którą chcemy przeznaczyć na plac zabaw, jest fakt, że 

poszczególne urządzenia zabawowe muszą mieć zachowaną tak zwaną strefę upadku. I w 

zależności od tego, co to jest za urządzenie, ta strefa jest różna. Jeżeli są niskie 

urządzenia, chyba do wysokości 60 cm, to jest to półtora metra wokół tego urządzenia. A 

jeżeli jest wysokość urządzenia powyżej 60 cm, to jest to obliczone z jakiegoś wzoru. Ale 

kwestia też ogrodzenia tego placu zabaw. Bo na pewno mieszkańcy korzystający z tego 

placu zabaw chcieliby, żeby ono było ogrodzone. Więc tutaj naprawdę gmina musi się 

solidnie zastanowić nad lokalizacją. I nie chodzi tylko o Magnuszewice, ale też być może 

w innym miejscu będzie powstawał plac zabaw, więc to są rzeczy do przemyślenia. Bo 

później jeżeli się coś stanie dziecku na plac zabaw, to są pretensje tylko do gminy jako 

zarządcy tego terenu. I tak samo jeżeli chodzi o stan tych urządzeń. 
 

Sołtys Orpiszewka Tobiasz Grześkowiak zgłosił wnioski w sprawie: 

-  naprawienia uszkodzonej rury przepływowej między stawami w Orpiszewku. 

Uszkodzenie nastąpiło podczas zakładania kanalizacji. 

- wykonania przepływu na chodniku przy bloku w Orpiszewku (woda stoi na drodze). 

 

Sołtys Kotlina Marek Dekert zgłosił wnioski w sprawie ustawienia znaku tonażowego 12 t 

przy ul. Teodorowskiej w Kotlinie od strony ul. Rymarkiewicza. Ponadto zgłosił, że na ul. 

Norwida kontener na odzież jest przepełniony. 
 

Przewodniczący Rady Dariusz Walczak zgłosił wnioski w sprawie: 

− wypłukania hydrantów w Parzewie, 
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− przycięcia topoli przy drodze powiatowej w Parzewie na odcinku od szkoły w stronę 

byłego wigwamu, 

− przycięcia krzewów przy drodze powiatowej w Kurcewie od sali w kierunku 

Korzkiew.  

 

17. Zamknięcie obrad.   

 

    Dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady zamknął V sesję Rady Gminy 

Kotlin. 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

     

 

 

 

 

 
Link do sesji >>>  https://esesja.tv/transmisja/58084/v-sesja-rady-gminy-kotlin-26-wrzesnia-2024.htm 

 

 

Link do wyników głosowania >>> https://kotlin.esesja.pl/posiedzenie/5ac00fd1-1a6b-4 
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